基督教宣道會宣基中學中一入學簡介會暨聯校小學比賽 —— SK Challenge



日期:二零二三年十一月十八日(星期六)

時間:上午九時三十分至下午十二時三十分

[註:當天的中一入學簡介會共有兩場,第一場時間為上午十時三十分至正午十二時,第二場時間為下午二時三十分至下午四時。參加聯校小學比賽的同學建議選擇報名參加第二場簡介會,報名方法請留意本校網頁。]

比賽規則

- 1. 每間學校可提名一隊 4 位小六同學參賽
- 2. 所有參賽同學必須穿著整齊校服,並由負責老師帶領
- 3. 比賽包括以下 5 個範疇: 英國語文、中國語文、數學、科學及體藝
- 4. 各範疇設有不同難度的題目,每一範疇限時10分鐘
- 5. 題目或與宣基中學相關
- 6. 比賽以隊制形式進行,各參賽同學可進行討論,但必須將聲浪降至最低
- 7. 参賽同學須關掉所有電子通訊器材(包括平板電腦、手提電話、智能手錶或其他穿戴式附有通訊或資料貯存功能之科技用品)或其他響鬧裝置,比賽時亦不得使用計算機, 否則大會有權取消該學校參賽資格
- 8. 同學需於時限內把答案輸入到大會提供的平板電腦

獎項

- 1. 每個範疇設最佳表現獎一名
- 2. 總成績設冠、亞、季軍各一名

比賽程序

- 09:30 報到(報到後依照工作人員指示到比賽場地)
- 10:00 比賽開始
- 11:30 比賽終結及小休
- 12:00 頒獎典禮
- 12:30 頒獎典禮完結



網上參賽表格

報名方法

於十月六日(星期五)前填寫網上參賽表格,提交參賽同學及領隊老師的資料。 大會將於十月十三日(星期五)或以前發送確認電郵予領隊老師。



C. & M. A. Sun Kei Secondary School

S1 Information Day cum Inter-school Competition - SK Challenge

Date: N

November 18, 2023 (Saturday)

Time

9:30 am to 12:30 pm

[Remark: There will be two sessions for the S1 Information Day. The first one is between 10:30 am and 12:00 noon. The second one starts at 2:30 pm and ends at 4:00 pm. For those who are participating in the SK Challenge are advised to sign up for the second session. To register for S1 Information Day, please refer to the school website.]

Rules and regulations:

- 1. A team of maximum of four P.6 students can be nominated from each of the primary schools.
- 2. All the P.6 students are advised to wear proper school uniform with the guidance and supervision of the teachers in charge.
- 3. Students will compete in five domains:
 English Language, Chinese Language, Mathematics, Science and Art & Physical Education
- 4. There will be questions of different levels of difficulty in one particular domain and the time limit for each of the five domains is 10 minutes.
- 5. There may be questions about the history and facts of Sun Kei Secondary School.
- 6. Team members can discuss among themselves but they have to ensure that they are not disturbing other teams.
- 7. All the participants have to switch off their electronic devices (such as tablets, smart phones, smart watches and other wearable technologies with data storage functions) or other devices with alarm function and calculators. If found to have violated the above rule, that team will be disqualified.
- 8. Participants should input the answers into the tablets provided by the organizer within a time limit.

Prizes:

- 1. The Best Performance Award will be given to each of the five domains
- 2. Champion, first-runner up and second runner-up will be given according to the overall results of the competition.

Programme Run-down:

09:30 Registration (please follow our staff to the designated areas after registration)

10:00 Competition

11:30 Recess

12:00 Prize-giving ceremony

12:30 End of the activity

Application procedures:



Online application form

Please fill out the online application form by October 6, 2023 (Friday) with the personal particulars of the nominated students and teachers in charge. A confirmation email will be sent to the teacher in charge on or before October 13, 2023 (Friday).



